

# Alphabet Collab

## English Version

In the end, Facebook does little more than spread boredom. We were happier together in the slower, more flexible internet before social media. So I suggest that we resume our activities and our collective games, our "collaborations", to the point where we left them 10 years ago. At the time, I wanted to propose a collaboration called "Alphabet".

The principle is that each one of the 26 participants will receive ONE letter of the Alphabet, which they can interpret graphically as they wish, by whatever means they choose - digital or otherwise.

The idea is not to create a new typeface, but rather an interesting image with a clearly visible letter in it

The end result should be a JPEG file, roughly in the standard DIN A5 format (148 x 210 mm - 5.83 x 8.27 inches) with a resolution of 300 pixels per inch (1749 x 2481 pixels)

At the end we will have a beautiful, brand new alphabet.

For that proposal to work, it is of course necessary that 26 people agree to play. And so, you have to confirm your participation by e-mail within a week.

([zazie@zazie.at](mailto:zazie@zazie.at) and [ppetiot2@free.fr](mailto:ppetiot2@free.fr) )

As soon as 26 participants have accepted, you will receive an email with the letter of the alphabet assigned to you. Then the result of your interpretation about this letter and its surroundings should reach us by email within around 6 weeks.

***Evi Moechel and Pierre Petiot.***

## Version Française

En fin de compte, Facebook ne fait guère plus que semer l'ennui. Nous étions plus heureux ensemble sur un Internet plus lent et plus flexible avant les médias sociaux. Je propose donc que nous reprenions nos activités et nos jeux collectifs, nos «collaborations», au point où nous les avons laissées il y a 10 ans. À l'époque, je voulais proposer une collaboration appelée «Alphabet».

Le principe est que chacun des 26 participants reçoit UNE lettre de l'Alphabet, qu'ils peut interpréter graphiquement à sa guise par le moyen de son choix - numérique ou autre.

L'idée n'est pas de créer une nouvelle police de caractères, mais plutôt une image intéressante avec une lettre clairement visible dedans.

Le résultat final doit être un fichier JPEG, à peu près au format standard DIN A5 (148 x 210 mm - 5,83 × 8,27 pouces) avec une résolution de 300 pixels par pouce (1749 × 2481 pixels)  
À la fin, nous aurons un bel alphabet tout neuf..

Pour que cette proposition fonctionne, il faut bien sûr que 26 personnes acceptent de jouer. Et donc, vous devez confirmer votre participation par e-mail dans un délai d'une semaine.  
([zazie@zazie.at](mailto:zazie@zazie.at) et [ppetiot2@free.fr](mailto:ppetiot2@free.fr) )

Dès que 26 participants auront accepté, vous recevrez un email avec la lettre de l'alphabet qui vous a été attribuée. Ensuite, le résultat de votre interprétation de cette lettre et de ses environs devrait nous parvenir par e-mail dans les 6 semaines environ.

***Evi Moechel and Pierre Petiot.***